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§ 1   

Val av justerare och dag för justering 

Ordföranden Jessica Jormtun (MP) öppnade mötet.  

 

Mötet ajournerades i 40 minuter för Öppet forum med frågestund för 

allmänheten. Susanne Werlinder och Torkel Kjellman från 

stadsbyggnadskontoret besvarade frågor om detaljplaneförslag för 

Henriksberg. Öppet forum innehöll även tema om mänskliga 

rättigheter och demokrati med information av Annika Hjelm, direktör 

för kansliet för mänskliga rättigheter.  

 

Ordföranden Jessica Jormtun (MP) och vice ordföranden Abit Dundar 

(FP) utsågs att justera dagens protokoll. Justering sker 31 mars 2015. 

 

Anmäldes att protokollet från sammanträdet 19 februari 2015 

justerades 24 februari 2015. 

 

Dagordningen godkändes. 

_____________________ 
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§ 2   

Ny metod för snöröjning 
Svar påmedborgarförslag 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 

 

Ärendet 
Ett medborgarförslag om ny metod för snöröjning har inkommit till 

stadsdelsnämnden.  

 

Förvaltningen är positiv till den nya snöröjningsmetoden men anser 

inte att den i nuläget är lämplig för vinterväghållning på parkvägar. 

Förvaltningen anser att den inte ska införas förrän trafikkontorets 

försök är färdiganalyserat och maskinpark och metoder har utvecklats 

för att passa hela parkvägssystemet. Metoden är i dagsläget avsevärt 

dyrare än traditionell snöröjning. Metodens miljöpåverkan måste 

också analyseras och jämföras mot traditionell snöröjning. 

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 9 mars 2015. 

Dnr 566-2014-1.2.4 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

_____________________ 
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§ 3   

Underlag för budget 2016 med inriktning 2017 och 2018 

Beslut 
1. Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner 

förvaltningens förslag till underlag för budget 2016 med 

inriktning för 2017 och 2018. 

 

2. Stadsdelsnämnden överlämnar förslaget till kommunstyrelsen för 

fortsatt beredning. 

 

Ärendet 
Förvaltningens förslag utgår från stadens övergripande inriktningsmål. 

Utvecklingen av ekonomin, tillgången på arbetskraft och 

medborgarnas efterfrågan på de tjänster som stadsdelsnämnden 

tillhandahåller är de viktigaste faktorerna för utvecklingen av 

verksamheterna. Kostnadsökningarna för planperioden beräknas 

överstiga kommunfullmäktiges plan med ca 30,0 mnkr per år vilket 

medför krav på effektiviseringar inom samtliga verksamheter. 

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 10 mars 2015. 

Dnr 111-2015-1.1 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Abit Dundar m.fl. (FP) och Lars Svärd m.fl. (M) anmälde ett  

särskilt uttalande.  

”I underlaget kan man bland annat läsa: ’Kostnaderna inom 

äldreomsorg, individ- och familjeomsorg samt inom ekonomiskt 

bistånd bedöms också bli betydligt högre än resurstilldelningen. 

Kostnadsökningarna medför krav på effektiviseringar inom samtliga 

verksamheter’.  

 

Detta är ett mycket allvarligt besked för invånarna i Hägersten-

Liljeholmen. Ansvaret faller tungt på den nya rödgrönrosa majoriteten 

som inte lyckas finansiera service av hög kvalitet till stadsdelens 

invånare. 
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Stadsdelsnämnden måste få klarhet i exakt vad detta beror på, så att 

nämnden kan verka för en förändring. Är det så att stadens 

verksamheter generellt bedöms bli underfinansierade, så att detta är ett 

problem för alla stadsdelar? Eller är det så att det finns någonting i 

fördelningsnycklarna som gör att just Hägersten-Liljeholmen inte får 

de resurser stadsdelen behöver, och i så fall vad? Eller finns det andra 

orsaker? Dess frågor måste rödgrönrosa majoriteten undersöka.  

Ekonomiska läget är jätte allvarligt och konsekvenserna kommer att 

bli en försämrad service inom socialtjänst, äldreomsorg och 

förskolan.” 

_____________________ 
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§ 4   

Kartläggning av hälso- och sjukvårdsinsatser 
Kvalitetsindikatorer i särskilda boendeformer för äldre 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner rapporten och 

lägger den till handlingarna. 

 

Ärendet 
Kartläggningen visar att arbetet med riskbedömningarna har nått en 

godtagbar nivå även om något färre är gjorda än föregående år.  

Stora förändringar genomförs av dokumentationssystemet som 

inneburit omfattande utbildningsinsatser 2014 för 

verksamhetscheferna och all hälso- och sjukvårdspersonal. Det kan 

vara en anledning till att kvalitetsarbetet inte haft utrymme att 

utvecklats vidare under det gångna året. 

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 27 februari 2015. 

Dnr 102-2015-1.2.1 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

_____________________ 
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§ 5   

Enheternas kvalitetsgarantier 2015 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner enheternas  

kvalitetsgarantier för 2015. 

 

Ärendet 
Kvalitetsgarantin är riktad till verksamhetens brukare. Garantin ger en 

beskrivning av den service och kvalitet som verksamheten erbjuder 

och hur synpunkter och klagomål hanteras. Kvalitetsgarantierna har 

granskats och bedömts trovärdiga.  

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 4 mars 2015. 

Dnr 558-2014-1.1 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

_____________________ 
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§ 6   

Förlängning av avtal med Attendo LSS AB om 
gruppbostaden Broder Pehr 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner att avtalet med 

Attendo LSS AB, organisationsnummer 556664-4257, om 

entreprenaddrift av gruppbostaden Broder Pehr förlängs från  

1 februari 2016 till 31 januari 2018. 

 

Ärendet 
Som ett komplement till den egna verksamheten har nämnden 

upphandlat driften av gruppbostaden Broder Pehr. Nuvarande avtal 

gäller till och med 31 januari 2016. Förvaltningen anser att avtalens 

krav på verksamheten uppfylls och att verksamheten bedrivs med god 

kvalitet.  

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 18 februari 2015. 

Dnr 67-2009-103 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

_____________________ 
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§ 7   

Trafikförändringar i SL trafiken 2015/2016 
Yttrande till kommunstyrelsen 

Beslut 
1. Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det som svar på remissen till 

kommunstyrelsen med följande tillägg. 

 

Generellt ser vi positivt på de förslag som innebär förlängningar 

av busslinjer över Liljeholmsbron och förbi Hornstull. Att kunna 

resa vidare utan byte förbi Hornstull är viktigt för många boende i 

Hägersten-Liljeholmen. Dagens trängsel vid omstigning från 

tunnelbana till buss vid Hornstull är ett stort problem. 

 Linje 74 Mariatorget - Sickla köpkvarter. Vi ser positivt på att i 

framtiden förlänga denna linje från Mariatorget via Hornsgatan 

till Liljeholmen. 

 Linje 77 Liljeholmen - Karolinska sjukhuset. Vi ser positivt på 

högre turtäthet och att i ett senare skede omvandla linjen till en 

stombusslinje. 

 Linje 135 Mälarhöjden - Vårberg. När linje 135 ska börja 

trafikera Sätra Ridskola anser vi att SL bör utreda om den 

linjen går att dela upp på två olika linjer, med mer direkta 

sträckningar. Redan idag är restiden lång, eftersom linjen tar 

många omvägar på sträckan genom Bredäng. Vi anser också att 

SL bör utreda hur linjen kan få en förlängning till Västertorps 

centrum, eventuellt via Axelsbergs centrum. 

 Linje 147 Liljeholmen - Hökmossen. Vi anser att SL bör utreda 

hur linjen kan få en förlängning över Liljeholmsbron till 

Hornstull, eventuellt med förlängning över Västerbron till 

Kungsholmen, för att göra det smidigare att byta till 

nordvästliga förbindelser. 

 Linje 154 Liljeholmen - Älvsjö station. Vi ser positivt på en 

förlängning till Solna centrum via Västerbron. 

 Linje 161 Gröndal - Midsommarkransen - Bagarmossen. Linjen 

vänder idag vid Trekanten, cirka 600 meter från Liljeholmen. 

Vi anser att SL bör förlänga denna linje från Trekanten till 

Liljeholmen. 
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 Tvärförbindelse Axelsberg - Älvsjö. Förbindelserna mellan 

Mälarhöjden/Axelsberg och Älvsjö är mycket dåliga idag. Vi 

ser gärna att SL etablerar en busslinje till exempel mellan 

Axelsberg och Älvsjö, via Personnevägen och Hägerstensåsens 

tunnelbanestation. En lösning kan vara att förlänga linje 167 

som idag går mellan Farsta och Älvsjö. 

 Kollektivtrafiken i stadsdelen är hårt belastad under 

rusningstid. I takt med en växande befolkning kommer 

situationen bli allt mer ansträngd. Att i det läget ta bort den 

populära busslinjen 152 från stadsdelen är olyckligt. Linjen 

kopplar ihop stadsdelen med viktiga knutpunker som Solna och 

Bromma Flygplats. Trycket på en redan hårt belastad 

tunnelbana kommer att bli ännu högre. 

 Effektiva sjötransporter har stora möjligheter att bli ett väl 

utnyttjat transportsätt i framtidens Stockholm. Därför är den 

planerade satsningen på en pendelbåtslinje mellan Årstadal och 

Solna strand ett välkommet inslag. Hägersten-Liljeholmen är en 

stadsdel med mycket vatten och här finns en outnyttjad 

potential som vi borde tillvarata mer framöver. 

 Den övervägda minskade turtätheten på 144:an bör inte 

genomföras. Linjen behövs med hänsyn till den tillväxt av 

bostäder som sker i området. En minskning av turtätheten 

skulle även slå mot Fruängens C och därigenom påverka 

serviceutbudet i området negativt. 

Slutligen vill vi framföra följande. SL måste kunna erbjuda en 

tillräckligt attraktiv kollektivtrafik. Det är nödvändigt för att 

klara den stora befolkningstillväxten, för att möta efterfrågan på 

hållbart resande och för att nå regionens mål om en ökad andel 

kollektivtrafikresande. Det är därför olyckligt om planerade 

utökningar blir skjutna på framtiden och om det i vissa fall blir 

fråga om reduceringar i trafikutbudet. Det Stockholm behöver är 

ökade bidrag till kollektivtrafiken, inte minskade. 

 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Ärendet 
I ärendet presenteras föreslagna trafikförändringar i SL trafiken som 

är tänkta att börja gälla december 2015.  

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 9 mars 2015. 

Dnr 93-2015-1.5.1  
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Förslag till beslut 
Under överläggningen av ärendet ajournerade sig nämnden i fem 

minuter. 

Jessica Jormtun m.fl. (MP), Eva Fagerhem m.fl. (S), tjänstgörande 

ersättaren Jonas Santesson (V), Abit Dundar m.fl. (FP) och Lars Svärd 

m.fl. (M) lade fram ett gemensamt förslag och föreslog att nämnden 

skulle ställa sig bakom det.  

Ordföranden förklarade överläggningen avslutad. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden fann att nämnden beslutat enligt det gemensamma 

förslaget från samtliga partier i stadsdelsnämnden. 

_____________________ 
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§ 8   

Plansamråd för Bottenstocken 11 m.fl. i Gröndal 
Yttrande till stadsbyggnadskontoret 

Beslut 
1. Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner 

förvaltningens tjänsteutlåtande och överlämnar det som svar på 

remissen till stadsbyggnadskontoret. 

 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Ärendet 
Detaljplanens syfte är bland annat att uppföra ca 80 studentlägenheter 

i tre mindre punkthus.  Förvaltningen är positiv till förslaget. 

Efterfrågan på studentbostäder i staden är stor. Det är också positivt 

att det västra av de två befintliga gångstråken genom fastigheten 

öppnas upp och blir tillgänglig för allmänheten. Vidare är 

förvaltningen positiv till att de två tillfälliga bostadspaviljongerna rivs 

och byts ut mot bostadshus så att fler människor kan bo på samma yta 

och att platsen kan användas mer effektivt än idag.   

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 9 februari 2015. 

Dnr 63-2015-1.5.3   

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

_____________________ 
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§ 9   

Plansamråd för fastigheten Hägersten 2:6 m.fl. i 
Henriksbergs verksamhetsområde i Hägersten 
Yttrande till stadsbyggnadskontoret 

Beslut 
1. Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner 

förvaltningens tjänsteutlåtande och överlämnar det som svar på 

remissen till stadsbyggnadskontoret med följande tillägg. 

Vi anser att stadsbyggnadskontoret även ska beakta följande 

punkter i det fortsatta arbetet med detaljplanen. 

 Att buffertzonen mellan bostäderna och 4H-gårdens hagar bör 

ligga på byggherrens mark och inte på den mark som  

4H-gården idag arrenderar av staden. 

 Att antalet lägenheter bör vara lägre, alternativt att 

lägenheterna bör få en annan fördelning inom området, för att 

säkerställa 4H-gårdens verksamhet. 

 Att stadsbyggnadskontoret måste begära in en 

miljökonsekvensbeskrivning från byggherren. 

 Att stadsbyggnadskontoret bör utreda trafiksituationen mer 

ingående, liksom eventuellt behov av kollektivtrafik till och 

från området. Kontoret bör också utreda hur områdets stora 

nivåskillnader går att överbrygga, för att öka tillgängligheten 

för personer med funktionsnedsättningar. 

 Att staden måste ta fram ett avtal med byggherren, för att 

klargöra vilken av parterna som ska vidta och bekosta olika 

åtgärder för att främja samexistensen mellan 4H-gården och 

bostäderna. 

 Att framtida boende före inflyttning måste få information om 

den djurverksamhet 4H-gården bedriver, så att klagomål inte 

dyker upp i efterhand på lukt, allergener, djurspillning eller 

dylikt. 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Ärendet 
Detaljplanens syfte är att möjliggöra ca 200 nya bostäder samt viss 

småskalig hantverksverksamhet. Förvaltningen är positiv till att 

området öppnas och utvecklas mot Mälaren. Upprustningen av 

strandpromenaden har länge varit ett önskemål.  
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Vidare förutsätter förvaltningen att staden säkerställer att nödvändiga 

åtgärder vidtas för att skydda 4H-gårdens verksamhet genom hela 

byggprocessen samt att verksamheten kan fortgå som vanligt när 

området är färdigbyggt.  

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 9 februari 2015. 

Dnr 64-2015-1.5.3   

 

Förslag till beslut 
Jessica Jormtun m.fl. (MP), Eva Fagerhem m.fl. (S) och tjänstgörande 

ersättaren Jonas Santesson (V) lade fram ett förslag och föreslog att 

nämnden skulle ställa sig bakom det. 

Abit Dundar m.fl. (FP) och Lars Svärd m.fl. (M) föreslog att nämnden 

skulle besluta enligt förvaltningens förslag.  

Ordföranden förklarade överläggningen avslutad. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

beslutat enligt förslaget från Miljöpartiet, Socialdemokraterna och 

Vänsterpartiet. 

 

Reservation 
Abit Dundar m.fl. (FP) och Lars Svärd m.fl. (M) reserverade sig till 

förmån för förvaltningens förslag.  

”Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det som svar på remissen till 

stadsbyggnadskontoret.” 

_____________________ 
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§ 10   

Boendeplanering för äldre i regionen Västra Söderort 
Reviderad 2015 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd lägger förvaltningens 

redovisning av boendeplanering för äldre i regionen Västra Söderort 

till handlingarna. 

 

Ärendet 
Anmäldes att stadsdelsförvaltningarna Hägersten-Liljeholmen, 

Skärholmen och Älvsjö har reviderat den gemensamma 

äldreboendeplanen för Västra Söderort. Den samlade bedömning är att 

utbudet av servicehus samt vård- och omsorgsboende kan tillgodose 

behovet under de närmaste åren. Det finns fortsatt risk för en viss 

överkapacitet. På längre sikt kan behovet komma att öka igen. Utifrån 

ett ökat framtida behov har Micasa sökt markanvisning 2025 för 

äldreboende vid Liljeholmskajen.  

Den framtida planeringen för Fruängsgårdens servicehus är en fortsatt 

viktig fråga, där stadsdelsförvaltningen följer behov och efterfrågan. 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 17 februari 2015. 

Dnr 581-2014-7 

_____________________ 
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§ 11   

Enheternas verksamhetsplaner 2015 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd lägger anmälan till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Enheternas verksamhetsplaner beskriver åtaganden, arbetssätt, 

metoder för uppföljning samt ekonomiska ramar. Dessa har tagits 

fram utifrån nämndens mål, indikatorer och aktiviteter samt i dialog 

med medarbetare och brukare. 

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 6 mars 2015. 

Dnr 558-2014-1.1 

_____________________ 
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§ 12  

Protokoll från pensionärsrådet 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd har tagit del av 

pensionärsrådets synpunkter och lägger minnesanteckningarna och 

protokollet till handlingarna. 

 

 

Ärendet 
Anmäldes minnesanteckningar från pensionärsrådets möte med 

gruppledarna i stadsdelsnämnden 20 mars 2015 och protokoll från 

pensionärsrådets sammanträde 24 mars 2015. 

_____________________ 
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§ 13   

Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd har tagit del av synpunkterna 

från rådet för funktionshinderfrågor och lägger protokollet till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Anmäldes protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 19 mars 

2015.  

_____________________ 
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§ 14   

Protokoll från förvaltningsgruppen 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd lägger protokollet  

till handlingarna. 

 

Ärendet 
Anmäldes protokoll från förvaltningsgruppen 17 mars 2015. 

_____________________ 
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§ 15   

Förteckning över inkomna skrivelser 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd lägger anmälan till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Följande skrivelser anmäldes till stadsdelsnämnden: 

 
Värna om Eolshälls 4H-gård med dess djurverksamhet för barn  
och ungdomar 

Svar från fastighetskontoret och trafikkontoret. 

Dnr 52-2015-5 

 
Allmänna städdagar 

(rubricerat som medborgarförslag) 

Inkom 2 mars 2015 dnr 104-2015-1.2.3 

Översänt till trafikkontoret 

 
Synpunkter på planförslaget Sparbanksboken 

Från Lokala Hyresgästföreningen Kassörskan  

2 mars 2015, dnr 107-2015-1.2.3 

Översänt till stadsbyggnadskontoret 

 
Djurskyddskrav i den offentliga upphandlingen 

(rubricerat som medborgarförslag) 

Inkom 9 mars 2015, dnr 122-2015-1.2.3 

Översänt till serviceförvaltningen 

 
Tellus School Tower - ett alternativt förslag på utformningen av  
den tilltänkta skolan i LM-staden 

Från aspudden-midsommarkransen.org 6 mars 2015 

dnr 123-2015-1.2.3 

 
Förslag om skylt som visar att gångvägen leder ner till 
Piruettvägen/Personnevägen  

(rubricerat som medborgarförslag) 

Inkom 9 mars 2015, dnr 124-2015-1.2.3 

Översänt till trafikkontoret 

Svar från trafikkontoret samt komplettering till förslag om skylt 

Piruettvägen/Personnevägen inkom 24 mars 2015. 
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Vilseledande information om byggprojekt Henriksberg och  
4 H-gården 

Inkom 9 mars 2015, dnr 127-2015-1.2.3 

 
Synpunkter Eolshälls 4H-gård och det pågående planarbetet  
för nya bostäder i Henriksberg 

Inkom 16 mars, dnr 127-2015-1.2.3 

 

EU migranter och det offentliga rummet 

Inkom 16 mars 2015, dnr 135-2015-1.2.3 

Svar från Jessica Jormtun (MP) 19 mars biläggs 

 

Förslag på sittplatserna och växtligheten, torget på Åsen 

(rubricerat som medborgarförslag) 

Från PRO Kransen 16 mars 2015, dnr 137-2015-1.2.3 

Översänt till trafikkontoret. 

_____________________ 
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§ 16   

Anmälan av tjänstemannabeslut 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd lägger sammanställningen av 

tjänstemannabeslut till handlingarna. 

 

Ärendet 
Anmäldes tjänstemannabeslut fattade enligt delegationsordningen. 

Dnr 12-2015-1.1 

_____________________ 
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§ 17   

Nämndens och förvaltningens frågor 

Skrivelse för beredning om ökande barngrupper i förskolan 
Abit Dundar m.fl. (FP) och Lars Svärd m.fl. (M) lade fram en 

skrivelse för beredning om ökande barngrupper i förskolan.  

Dnr 154-2015-1.2.1 

 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd överlämnade skrivelsen till 

förvaltningen för beredning. 

____________________ 

 

Skrivelse om nämndens ekonomiska förutsättningar 
Abit Dundar m.fl. (FP) och Lars Svärd m.fl. (M) lade fram en 

skrivelse för beredning om de ekonomiska förutsättningarna för 

stadsdelsnämnden.  Dnr 155-2015-1.2.1 

 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd överlämnade skrivelsen till 

förvaltningen för beredning. 

____________________ 

 

Månadsrapport för februari  
Lars Wennberg informerade och besvarade frågor om 

månadsrapporten för februari 2015. Dnr 125-2015-1.2.1 

 

Verksamhetsbesök 
Johan Faxér (MP) tackade förvaltningen för arrangerade 

verksamhetsbesök inom stöd- och aktivitetsenheten 5 mars. 

 

Utbildning i juridik för förtroendevalda 
Nämnden inbjuds till utbildning 28 april kl. 17-20.  

 

Balanslista över inkomna skrivelser från nämnden 
Anmäldes balanslista över inkomna skrivelser från nämnden 2015. 

 

Rapporter för kännedom i pärm 
- Rapport – ”Theo flyttar” – en bok till barn i familjehem 

Socialtjänstnämnden 17 februari 2015, § 6 

- Strukturerat skolstöd inom Pilotprojekt samverkan skola och 
socialtjänst, PPSS 

Socialnämnden 17 februari 2015, § 7 
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- Lägesrapport 2 från projekt Skolfam 

Socialnämnden 17 februari 2015, § 8 

- Funktionshinderinspektörernas årsrapport 2014 

Socialnämnden 17 februari 2015, § 10 

- Förslag till fördelning av medel till lokala utvecklingsprojekt och 
studiebesök (MUST) 

Socialnämnden 24 mars, § 15 

_____________________ 
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§ 18   

Gemensam upphandling av insatser för barn, unga och 
familjer för Stockholms stad – dygnetruntvård 
Godkännande av förfrågningsunderlag 

Beslut 
1. Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner 

förfrågningsunderlaget för upphandling av insatser för barn, unga 

och familjer för Stockholms stad – dygnetruntvård. 

2. Stadsdelsnämnden ger förvaltningschefen för socialförvaltningen 

i uppdrag att fatta tilldelningsbeslut och teckna avtal med valda 

utförare. 

3. Stadsdelsnämnden ger förvaltningschefen för socialförvaltningen 

i uppdrag att å nämndens vägnar besluta om: 

 partsbyte (parts rättigheter och skyldigheter får överlåtas på 

annan) samt underteckna avtal om partsbyte 

 förlängning av avtal och uppsägning av avtal samt mindre 

justeringar av avtal. 

4. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Ärendet 
Gällande avtal för insatser för barn, unga och familjer för dygnet-runt-

vård upphör 31 december 2015. Målet är att utifrån stadens behov 

upphandla insatser av god kvalitet och till rimlig kostnad som 

komplement till stadens egna verksamheter.  

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 18 februari 2015 

Dnr 73-2015-2.2.1 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

_____________________ 
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§ 19   

Gemensam upphandling av insatser för barn, unga och 
familjer för Stockholms stad – öppenvård 
Godkännande av förfrågningsunderlag 

Beslut 
1. Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner 

förfrågningsunderlaget för upphandling av insatser för barn, unga 

och familjer för Stockholms stad – öppenvård. 

2. Stadsdelsnämnden ger förvaltningschefen för socialförvaltningen i 

uppdrag att fatta tilldelningsbeslut och teckna avtal med valda 

utförare. 

3. Stadsdelsnämnden ger förvaltningschefen för socialförvaltningen i 

uppdrag att å nämndens vägnar besluta om: 

 partsbyte (parts rättigheter och skyldigheter får överlåtas på 

annan) samt underteckna avtal om partsbyte 

 förlängning av avtal och uppsägning av avtal samt mindre 

justeringar av avtal. 

4. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Ärendet 
Gällande avtal för insatser för barn, unga och familjer för öppenvård 

upphör 31 december 2015. Målet är att utifrån stadens behov 

upphandla insatser av god kvalitet och till rimlig kostnad som 

komplement till stadens egna verksamheter.  

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 18 februari 2015. 

Dnr 74-2015-2.2.1 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

_____________________ 
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§ 27  

Anmälan av sociala delegationens protokoll 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd lägger protokollet till 

handlingarna. 

 

 

Ärendet 
Anmäldes protokoll från 2 mars, 5 mars och 17 mars 2015. 

_____________________ 

 


